
Kernraad

VERSLAG

Vergadering van vrijdag 11 december

Aanwezig: Thomas, Mattia, Jorien, Sanne, Vinnie

Afwezig: Michaël M.

De vergadering wordt geopend om 12.06u.

Goedkeuring agenda

De agenda wordt goedgekeurd.

Goedkeuring verslag

Het verslag van de vorige vergadering wordt goedgekeurd.

Mededelingen

• Er waren in totaal ongeveer 250 mensen op de protestactie van LOKO. Het was leuk dat er zoveel volk van
Wina was.

Voorbije activiteiten

Sinterklaas: Het was moeilijk iemand te vinden die sint of piet wou spelen. Misschien willen mensen geen hele
namiddag kwijt spelen en leren ze liever. Het is nochtans leuk om te doen en de leden appreciëren het ook
heel erg. Uiteindelijk hebben Vinnie en Tim dit gedaan. Ze zijn donderdagnamiddag naar de campus gedaan
en hebben ongeveer drie vierde van de lessen een bezoek gebracht.

Quiz: Het was een geslaagde quiz, het niveau was erg goed. Het lag iets lager als vorig jaar, maar de mensen die
hebben gewonnen hadden nog steeds veel fout. Het is ook leuker dat je meer vragen kan beantwoorden.
De speciale rondes waren leuk. Het heeft een klein beetje negatief gedraaid. We zijn buiten gegooid om 10
voor 12. De security zei ons dat we best moeten vragen of we bijvoorbeeld tot half 1 mogen opruimen, dan
komen ze later langs. Eerder zijn er eigenlijk nog nooit problemen mee geweest. Voor de prijsuitreiking is er
uitgeweken naar de Living, dat was een heel goed idee. Er is wel maar weinig volk meegekomen. De prijzen
waren tof. Greet gaat een goed draaiboek maken, want we kunnen niet op Tom Troch blijven rekenen.

Aperitiefconcert: Het aantal mensen dat er verwacht was, is er wel geweest. Ze gaan niet op hun begroting zitten
omdat ze er geen rekening mee gehouden hebben tijdens het winkelen. Dat kan eigenlijk echt niet en wordt
zeker gemeld op de AKV. De aanwezigen vonden het een leuk concept. De foto’s waren misschien niet de
moeite waard. Er was heel veel presidiumvolk van al de kringen. Zij voelden zich misschien eerder verplicht
om te komen. We stellen ons de vraag of het wel nuttig is, veel mensen zijn er niet bereikt en het wordt op
-100 gedraaid. De projector was kwijt toen hij teruggebracht moest worden, maar het was voor LOKO geen
probleem dat hij wat later was.
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Kerstcantus: Er waren een 90-tal mensen. En er is een winst van 120 tot 130 euro. Het eerste deel was heel
goed. Er waren vrij veel mensen heel snel zat. Op het einde waren een heel aantal eerstejaars ook heel zat.
Dat heb je natuurlijk wel met een eigendrankcantus.

Ons Huis heeft een nieuwe eigenaar en het is een salsa café geworden. We zijn benieuwd wat dit voor ons
gaat veranderen.

Sinterkerstbar: De schmink is kwijt geraakt, hij is misschien per ongeluk mee uitgeleend aan Geos. Dit wordt nog
nagegaan. Jerre heeft dat goed gedaan. Het was wel spijtig dat vooral winagangmensen naar voor werden
geroepen. Dan staan zij weer in de belangstelling. Langs de andere kant kennen de meesten hen wel en
waren er niet veel andere roddels. Letterkoekjes op de grond gooien is geen goed idee. De Sint heeft een vat
gegeven dat was begroot bij GAK en bar. Het was leuk dat de Sint en de pieten even de bar open hielden.
Er waren enkele mensen heel zat. Een eerstejaar had een cadeautje bij, voor de rest is hier niets mee gedaan.
Dit vinden we wel heel jammer.

Filmavond cultuur: Tijdens de eerste film was er een 15 man, na de eerste film is iedereen echter doorgegaan. Er
is dan besloten om op te ruimen. Er is niet veel van de Almdudler gedronken, deze geraakt wel doorverkocht.
Er zijn ook nog wat nootjes over. Enkele mensen zeiden op voorhand wel dat het goede films waren, maar
zijn niet gekomen (moe, al gezien...). Op de avond zelf leek iedereen de eerste film leuk te vinden. Sommige
mensen dachten dat de fimavond niet doorging door de protestactie. We wisten ook niet dat de protestactie
maar een halfuurtje zou duren. In het mailtje naar iedereen@wina.be is geen reclame gemaakt voor de
filmavond omdat dat niet echt de bedoeling is van dit mailadres.

Komende activiteiten

Gokbar: Het concept is nog niet helemaal volledig, de details worden nog ingevuld.

Kerstfeestje: De kaartenverkoop vlot niet echt. Er wordt een bestelling van 80 doorgegeven. De JV’s zullen hun
kaarten dinsdag moeten terugbrengen.

Evaluatie Kernraad

De kernraad is nuttiger dan vorig jaar. Er is veel gemaild naar kernraad@wina.be. Dat is zeer handig. Er is
vaak doorgegaan op bepaalde punten. Dit komt ook wel omdat we veel tijd hadden om een kernraad te houden.
Discussies voorbereiden voor op de PV gebeurt niet echt op de kernraad. De discussie over de winagenda’s is
uiteindelijk gewoon twee keer gevoerd. In de toekomst moeten we op de PV’s de pro’s en de contra’s geven en
geen discussies opnieuw voeren. Soms komen bepaalde mededelingen zowel op de kernraad als op de PV. Dit komt
omdat niet iedereen de verslagen leest en daarom worden de belangrijkste puntjes nog eens herhaald. Het was
lastig dat er geen vast moment was om een kenraad te houden. Het werken met doodles is niet leuk en mensen
vergeten het ook rapper. We hebben niet zo vaak mensen uitgenodigd op de kernraad, zeker voor cultuur had dit
vaker gemogen. Bar en GAK zijn handig in de kenraad.

Varia

• Jorien zit samen met de mensen die kandidaat zijn voor het kiescomité.

• We weten nog niets van de prijs van de winagenda’s. Thomas vraagt dit nog na.

• Morgen is het de Christmas Lecture. Dan wordt ook een fonds opgericht van Science@Leuven. Dit fonds
zal dienen om internationale studenten een beurs te geven voor een master opleiding. Scientica steunt dit
initiatief symbolisch.
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• Mattia heeft samengezeten met Jos Peeters in verband met de alumniwerking. Er is besloten om een
werkgroep op te richten die zich vooral gaat bezighouden met 50 jaar Wina. In de periode dat hier aan
gewerkt wordt is het ook de bedoeling het contact en de communicatie te verbeteren. Verder wordt er
ook een database opgericht met de gegevens van alumni. Zo kunnen we hen gemakkelijker uitnodigen op
bijvoorbeeld het galabal en het kerstfeestje. Meer alumni die ereleden worden is in de toekomst hopelijk
ook mogelijk, maar dat zit er dit jaar waarschijnlijk niet meer in. In de werkgroep zitten de voorzitter van
Science@Leuven (Jos Peeters), de voorzitter van V.W.N.I.L. (Christoffel Waelkens), iemand van beheerraad
(Mattia) en iemand van het presidium. Ze kunnen dit jaar eventueel ook met drie zijn. Ook Scientica gaat
misschien samenwerken met de alumni.

• Het galabal kost e10/ e12 (lid/niet-lid). Op de PV zullen we beslissen of we presessen van ander kringen
gratis laten komen en wat we doen met de VIS-kaarten. De contra van presessen laten komen is het feit dat
we leden wel laten betalen. De pro’s zijn dat de andere presessen anders niet komen en als ze wat drinken
maken we daar wel winst op. Het is ook leuk om hen op het galabal te hebben.

• Scientica OOR organiseerde een fotowedstrijd en Christophe B. heeft die gewonnen.

• Vlak na de lesvrije week is de eerste PV van het tweede semester.

• Er waren problemen met de inschrijvingen van de Skireis. Er was gezegd dat inschrijven mogelijk was tot
4 december. De portal was echter al gesloten op 30 november. Hierover is 5 dagen later pas informatie
vanuit Scientica gekomen. We hebben de indruk dat de communicatie tussen Scientica en de sneeuwreis-
verantwoordelijken van de kringen niet goed verloopt.

Voorbereiding agenda PV

• Goedkeuring agenda - A

• Goedkeuring verslag - A

• Actiepunten - A

• Mededelingen - A

• Voorbije activiteiten - B

• Komende activiteiten - B

• Evaluatie posten - B

• Evaluatie PV en kernraad - B

• Financieel overzicht - A

• Verkiezing kiescomite - C

• Festival - A

• Varia - B

• Actiepunten - A

De vergadering wordt gesloten om 13.15u.

Sanne Leenders (secretaris)

De volgende vergadering gaat door op vrijdag 18 december om 12.30u in de winagang.
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